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Z Á P I S 

   

 z jednání kolegia děkanky  

             dne 16. dubna 2025 

 

 

Přítomni: 

 

 

dr. Myslivcová Fučíková, doc. Lipovský, dr. Kovalíková, doc. Studnička, doc. 

Trojovský, prof. Hubálovský, Ing. Jakubík, prof. Musílek, dr. Cimler, dr. 

Kühnová, Ing. Svoboda, dr. Toman, Dr. Machková, Ing. Mourková, Mgr. 

Skoupilová 

 

 

Hosté: doc. Tomášková 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

 

dr. Olekšák, L. Mannová 

Program: 1) Informace z kolegia rektora (dr. Myslivcová Fučíková) 

2) Informace z oblasti studijní (doc. Musílek) 

3) Informace z oblasti tvůrčí činnosti (doc. Lipovský) 

4) Informace z oblasti zahraničí (dr. Kovalíková) 

5) Informace z oblasti rozvoje (dr. Olekšák) 

6) Informace z oblasti ekonomické (Ing. Jakubík) 

7) Různé 
 

Dr. Myslivcová Fučíková přivítala doc. Tomáškovou na jednání kolegia PřF UHK a dále pokra-

čovala poděkováním všem, kteří se podíleli na organizaci návštěvy z Estonska. Dále stručně 

okomentoval doc. Musílek.  
 

Kontrola úkolů z minulého kolegia: 

1. Fakultní souhrnná zpráva ke studentskému hodnocení výuky – splněno. 

2. Plán osobnostního kariérního rozvoje - tzv. POKR – trvá. 

3. Identifikace a dodání seznamu drahých přístrojů na PřF – splněno. 

 

K bodu 1) Informace z rektorátu – dr. Myslivcová Fučíková 

Zmínila Destinační společnost Hradecko (kde proběhlo kolegium rektora), ředitelkou společ-

nosti je Mgr. Soňa Došková, která nabídla členství UHK v rámci profesních institucí Hradecka. 

Paní děkanka bude o případné spolupráci s tou společností informovat.  

Dále proběhla kontrola úkolů týkající se kolegia rektora, PřF se týká: 

i) Požadavek nominovat zástupce fakult pro česko-polskou spolupráci zaštítěnou 

prof. Felcmanem.  

ii) Mgr. Novák představil aplikaci do mobilu usnadňující studujícím i vyučujícím 

„život“ na UHK. 
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iii) Diskuse ke změnám PPK s ohledem na kategorii mezinárodních projektů zá-

kladního a aplikovaného výzkumu. Se změnami dr. Myslivcová Fučíková 

souhlasila.  

 

prof. Vaníček 

- Seznámil s počtem přihlášek k 7. 4. 2025, celkový počet přihlášených na UHK je 8 675, 

na PřF bylo evidováno 687 uchazečů. Zároveň proběhla výzva, zda PřF požaduje PřF 2. 

kolo přijímacích řízení. Stav přihlášek se od loňského roku nemění, jak v rámci celé 

UHK, tak i PřF.  Stručně okomentoval doc. Musílek a vedla se diskuse k vypsání 2. kol. 

Druhá kola přijímacích řízení požadují vesměs všechny katedry PřF (vyjma katedry bio-

logie). 

- Dr. Myslivcová Fučíková informovala o SP Enviromentalistika a Podniková ekologie, 

čeká se na vyjádření NAÚ, dále okomentoval doc. Musílek. 

- Kolegium rektora diskutovalo otázku navýšení studujících o 3–5 %. 

- Co se týká Fondu F, výzva na podporu nedostatkových aprobací stále nebyla vypsána. 

- Připravuje se novelizace studijního a zkušebního řádu. Připomínky za PřF budou zapra-

covány právním oddělením, prozatím bez zpětné vazby. Okomentoval doc. Musílek a 

doc. Tomášková. Dále se otevřelo téma doktorandů, nastavení podmínek, zda je za-

městnaný(á), financování … (bude kladen velký nárok na garanty studia). Do diskuse se 

vložila doc. Tomášková, která zmínila, že převod doktoranda z prezenční do kombino-

vané formy lze provést jen se souhlasem doktoranda, pokud existuje spojitost jeho 

práce (ideálně smluvně zapojené instituce s UHK) s disertační prací, tak ji lze započítat 

do příjmu doktoranda (možné započítat i projekty SPEV a další interní soutěže). Aktu-

álně má PřF tři přihlášky do doktorského studia. 

- Termín evaluace předmětů je 28. 4. až 30. 6. 2025. Byla upravena forma dotazníku dle 

připomínek FF.  

 

Dr. Strobach 

- V realizaci projekty ESF+, ERDF SP. 

- Proběhla kontrola v rámci Ph.D. Infra.  

- Připomínky PřF k projektu „Trojvýzva“ byly validní, ale dotaci na koleje VŠ neobdr-

žíme.  

- Projekt ITI Mezisektor nebyl schválen a odvolání nebylo podáno.  

- Výzkumné prostředí HR prošel formální kontrolou a výsledek by měl být znám do 

konce dubna.  

- Výzva SHUV-byly schváleny 3 projekty, z toho 1 z PřF (2x FF), jedná se o partnerské 

projekty a očekává se jistá koordinace v rámci fakult.  

- Probíhá příprava projektů OP JAK – „Návraty“ (do konce dubna, podklady z fakult za-

slány, probíhá zpracování žádosti o dotaci) a „Podpora občanského vzdělávání“ 

(koordinace FF, dále PdF a FIM).  

- Upozornění na čerpání PPSŘ, byla avizována kontrola. 

- VZOČ 2024 – dr. Strobach poděkoval za dodání podkladů z fakult. 

- Problémy s podatelnou a spisovnou trvají. Situace s dodavatelem eSSL je stejná, UHK 

odmítla PATCH (aktualizace jádra eSSl, oprava datové schránky), nicméně je nutné 
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provést, aby byl zajištěn minimální rozsah servisní podpory. Okomentovala doc. To-

mášková, že při spuštění PATCH, je možné že celý systém nebude funkční. Firma není 

schopna sdělit, zda toto řešení (spuštění PATCH) bude či nebude fungovat. Dále Dr. 

Myslivcová Fučíková informovala, že je nutné zvolit zaměstnance, který bude mít 

přímý vstup do datové schránky. Z bezpečnostních důvodů by se mělo jednat o úzký 

okruh zaměstnanců UHK. Za PřF byla zvolena Bc. Ilona Lankašová.  

- Prosba pana rektora pro vznik poradního orgánu „Rada pro sport“, nominace do 

konce 30. dubna. Paní děkanka rozešle email na katedry s požadavkem o nominování 

jednoho zaměstnance.  

 

Doc. Tomášková 

- Proběhlo odeslání (vč. potvrzení o doručení) sebeevaluační zprávy k MEP. Paní dě-

kanka poděkovala všem za přípravu podkladů a spolupráci. Proběhl první meeting 

s panelisty a metodičkou z MŠMT. Dr. Myslivcová Fučíková požádala o vypracování 

jednotných prezentací za jednotlivé katedry a zároveň vyjádřila snahu sladit se 

s ostatními fakultami. Jedná se o poměrně důležitý úkol (konec května).  

- Zapojení UHK do institucionální skupiny, je nutná nominace jedné kontaktní osoby 

z každé fakulty, která bude tuto problematiku řešit. Za PřF byl nominován dr. Olekšák.  

- Platforma nové generace sdružení CARDS (Karlova univerzita naplánovala přechod 

všech knihoven na nový systém). Původní veřejná zakázka byla zrušena a plánovaná 

migrace knihoven se zpozdí o jeden rok, nicméně od roku 2027 bude nutné prodloužit 

stávající knihovní systémy. Bude vypsáno nové výběrové řízení. 

- Návrhy projektů GA ČR 2026 - za UHK bylo odesláno 38 projektů (15 projektů z PřF). 

Apel na dodávání návrhů k formální kontrole včas dle daných termínů (bylo vráceno 

¾ návrhů k úpravám – duplikace stránek a autorů, špatně dopočítané koeficienty…).  

 

Dr. Stašová  

- Vznikají nová mezinárodní konsorcia a spolupráce, většina těchto spoluprací se příliš 

netýká PřF z důvodu specifik fakulty jako takové. Je nutná motivace studentů k vý-

jezdům (obecně studenti vyhledávají krátkodobé výjezdy), snažit se navázat 

spolupráci s jinými školami. 

- Byly jmenovány nové zahraniční ambasadorky za UHK. Za PřF byla jmenována Char-

line Cécilia Claude Monnier z Francie (Ph.D.). 

- V březnu proběhla schůzka k nastavení uznávání předchozího zahraničního vzdělání 

(dle novely VŠ zákona), tzv. obecné nostrifikace se budou řešit na úrovni rektorátu. 

 
 

 Ing. Klicnar 

- Aktualizuje se ceník ubytování na VŠ kolejích. Pokud vzniknou požadavky (navýšení 

počtu kapacit z důvodů konání různých akcí např. Letní škola …) je nutné informovat 

a sjednávat v dostatečném předstihu. Cena za ubytování na den a lůžko se průměrně 

zvyšuje o 3 Kč. 

- Dále došlo k aktualizaci systému parkování. Vjezd na hlavní parkoviště pro studující i 

zaměstnance je zdarma, ale od 1.9. 2025 bude zpoplatněno-pro studenty – 100 Kč na 

měsíc. Co se týká externích zaměstnanců PřF, je nutné, aby měli zajištěnou kartu, a 
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tedy parkování zdarma. Funkčnost karty bude korespondovat s výukou daného exter-

nisty.  

- Evropský parlament mládeže, který se uskuteční na UHK ve dnech 4. – 7. prosince, je 

považován za marketingově a náborově velmi zajímavou příležitost. Bude se jednat o 

cca 200 SŠ studujících. Je možný požadavek na učebny, PřF se bude snažit vyjít vstříc.  

-  Vyhlásilo se výběrové řízení na generálního projektanta na stavební dokumentaci 

k rozvoji areálu Na Soutoku, je 6 nabídek.  

- Co se týká aktuálního stavu budovy C (problémy s odsáváním ateliérů), vícenáklady 

se zatím odečítají a dofinancování ostatními fakultami se prozatím nepředpokládá.  

 

 

Kancléř 

- Informoval o aplikacích v mobilu. 

- Navrhl změnu dramaturgie společenského večera UHK, a to vč. změny prostor konání 

a systém oceňování (snížení počtu nominací), vše je prozatím v jednání.  

- 14. 4. proběhla první přednáška týkající se bezpečnosti pro studující, proběhnou další 

kurzy.  

- Dr. Myslivcová Fučíková zmínila oslavy 800 HK v rámci kterých probíhají různé akce. 

Paní děkanka upozornila na jednu z nich tzv. mikroprojekty, zapojení je možné indivi-

duálně či v menších skupinách. Jedná se o formu financování např. úpravy nějakého 

prostředí, prostoru…. 

Různé 

- Dr. Prouza otevřel problematiku odporu studujících proti IA vs. Etický kodex UHK. IA 

budou řešeny řídícím aktem.  

- Ing. Klicnar vyjádřil nesouhlas ohledně vyhlašování poplachů na UHK bez předchozího 

avíza. Dr. Myslivcová Fučíková vyhlašování poplachů dr. Klicnarovi vysvětlila a objas-

nila. Ohledně hlášených požárních poplachů na PřF, nebyla v jednom případě 

informována PdF, již byla zjednána náprava. Dr. Myslivcová Fučíková zdůraznila, že 

hlavní shromaždiště, v případě požárního poplachu, je u kašny! Dále apelovala, aby 

se tyto poplachy braly „vážně“ (ač se jedná jen o cvičný poplach) a aby zaměstnanci 

opustili své kanceláře, budovu (bez využití výtahů). 

Dr. Myslivcová Fučíková upozornila na fakt, že se občas vyskytne problém, kdy ne 

všichni zaměstnanci obdrží zprávy v rámci „Interních aktualit“. Bylo zjištěno, že důvo-

dem je to, že daný(á) zaměstnanec/zaměstnankyně nemá uvedené číslo místnosti 

kanceláře.      

- Kontaktní osobou na rektorátu pro mikrocertifikáty je Mgr. Müllerová.  

- Dr. Joukl prezentoval výsledky sociologického šetření ve vztahu k dotazníku HR. Kon-

statoval malé procento návratnosti vyplněných dotazníků. Dr. Myslivcová Fučíková 

navrhne jako bod programu (výsledky sociolog. šetření) v rámci jednání Akademické 

obce (7. 5. 2025). 

- Prof. Musílek vznesl dotaz ohledně „Trojvýzvy“, proč přicházíme o 80 mil. Kč. Dr. Mys-

livcová Fučíková okomentovala, že MŠMT nemá finanční prostředky a není pochybení 

na straně PřF, resp. UHK. Pozemky budou pravděpodobně vráceny městu, nicméně 

je zde pochybnost, abychom se nemuseli finančně podílet do budoucna. Reagoval 

Ing. Jakubík a doc. Tomášková.  
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- Na žádost prof. Musílka rozešle Dr. Myslivcová Fučíková email týkající se Ph.D. studií. 

- Dr. Myslivcová Fučíková vznesla dotaz týkající se tzv. „podezřelého emailu“ od stu-

denta, který obdržela dr. Myslivcová Fučíková a dr. Olekšák. Dle diskuse nikdo další 

tento email neobdržel. Dále okomentoval dr. Toman, který se s tímto studentem 

osobně setkal. Paní děkanka vyzvala k obezřetnosti, nereagovat na tento druh emailů 

a obrátit se na tiskového mluvčího UHK. Prof. Musílek otevřel otázku ohledně použí-

vání turniketů na budově S z důvodu bezpečnosti a zabránění (fluktuace) vstupů 

cizích osob (zejména pak bez předchozích domluv). Je nutné zabezpečit i průchod 

z budovy PřF na FIM. Do diskuse se vložili dr. Toman, doc. Musílek a Ing. Jakubík. Dr. 

Myslivcová Fučíková ukončila diskusi s návrhem, že zjistí nezbytné informace týkající 

se funkčnosti a využití turniketů a o dalším vývoji bude informovat kolegium PřF. 

 

 

K bodu 2) Informace z oblasti studijní– doc. Musílek 

 

- Hodnocení výuky studenty bude od příštího akademického roku probíhat dvěma způ-

soby: 1) vyplněním hodnocení jednotlivých předmětů prostřednictvím dotazníků v IS 

STAG (bohužel FF a PdF prosadily mnohem delší formulář než ten, který byl používám 

v minulém semestru) a 2) prostřednictvím fokusních skupin, na PřF proběhne ještě 

v tomto semestru pilotně fokusní skupina Bc. SP chemie. K těmto dvěma formám 

hodnocení se aktuálně chystá nový rektorský výnos. Zájemcům jej zašle doc. Musílek 

na vyžádání. K dispozici jsou výsledky šetření zpětné vazby od studentů, kteří neú-

spěšně ukončili své studium – tuto zprávu zašle doc. Musílek všem členům kolegia 

děkanky.  

- Prof. Musílek komentoval fungování a činnost NAÚ v rámci akreditací. Dále okomen-

tovala doc. Tomášková. Jde o to, že činnost NAÚ se z důvodu reorganizace – změny 

právní formy instituce zastaví na několik měsíců. Doc. Musílek poznamenal, že tuto 

prodlevu zhoršuje „preventivní“ odesílání žádostí o reakreditace některými vysokými 

školami dříve, než by to bylo podle zavedených pravidel nutné.  

- Doc. Musílek informoval, že jsme obdrželi odpověď z právního oddělení rektorátu, 

podle které je možné rigorózní řízení v oborech Učitelství fyziky a Učitelství informa-

tiky konat až do 31. 8. 2027 v rámci získaného prodloužení akreditace na dostudování 

stávajících studentů SP Učitelství informatiky a fyziky pro střední školy. 

 

K bodu 3) Informace z oblasti tvůrčí činnosti – doc. Lipovský 

- GA ČR: Bylo podáno 9 projektů jako hlavní řešitel (6 standardních, 2 mezinárodní, 1 

návraty) a 6 spoluřešitelských projektů (všechny standardní) 

- zahraniční část návrhu projektu GA ČR s tchajwanskou NSTC je nutné zaslat na GA ČR 

nejpozději do 24. 4. 2025 (týká se projektu doc. Šlégra) a s korejskou NRF nejpozději 

do 11. 7. 2025. 

- Ministerstvo vnitra vyhlásilo dne 2. dubna 2025 veřejnou soutěž ve výzkumu, experi-

mentálním vývoji a inovacích programu Otevřené výzvy v bezpečnostním výzkumu 

2023-2029 (OPSEC). Soutěžní lhůta končí dne 28. května 2025 v 16:00 hod. 
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- Podány dva projekty MŠMT v programu INTER-EXCELLENCE LUAKR25 ve spolupráci 

s Jižní Koreou: prof. Musílek a dr. Halda 

- Získány dva projekty MMHK (dr. Prausová) 

- Dr. Pavla Musilová z PřF MU podala žádost o habilitační řízení v Didaktice fyziky. 

- Na schůzce s prorektorkou se debatovalo o rozdělení DKRVO – bude nově rozděleno 

podle Modulů 1 až 3, část půjde na univerzitní soutěže. 

- Doc. Lipovský dodal interní auditorce materiály ke dvěma starším projektům SPEV. 

- Dr. Myslivcová Fučíková informovala o situaci s letošními projekty SPEV. Projekty byly 

rozeslány zpravodajům, kteří navrhli hodnotitelé. Celkem se jedná o 17 projektů (dva 

projekty byly sjednoceny v jeden projekt) a nyní se čeká na posudky od hodnotitelů.  

- doc. Studnička vznesl dotaz na rozdělení DKRVO a požádal o zaslání finální metodiky 

až bude k dispozici-reagovala doc. Tomášková.  

 

 

K bodu 4) Informace z oblasti zahraničí – dr. Kovalíková 

- bez komentáře 

 

 

K bodu 5) Informace z oblasti rozvoje – dr. Olekšák 

- omluven 

 

K bodu 6) Informace z oblasti ekonomické – Ing. Jakubík 

- Pan tajemník informoval o novelizaci výnosu zadávání veřejných zakázek malého roz-

sahu. Nově VZMR na nákup zboží a služeb lze realizovat až do 3 mil Kč bez DPH, ostatní 

práce do 9 mil. Kč bez DPH. 

- Ing. Jakubík informoval, že v následujících dnech budou na všechny dveře budovy 

S nalepeny QR kódy s odkazem na bezpečnostní instrukce pro krizové situace. Důvod 

těchto QR kódů (dle komentáře doc. Tomáškové) vychází z nedávné situace, kdy stu-

denti nedokázali identifikovat v jaké místnosti se nacházejí. Dr. Myslivcová Fučíková 

ověří, zda je možné upevnit QR kódy na dveře, které jsou protipožární (ideálně umístit 

kódy na zeď).      

 

K bodu 7) Různé 

- Ing. Svoboda připomněl schůzku 26. května 2025 týkající se setkání se zástupci 

z TA ČRu. Čas schůzky bude ještě upřesněn.  

- Ing. Svoboda informoval o přípravě projektu EDIH II.  

- dr. Kühnová sdělila, že AS UHK schválil upravený Volební a jednací řád PřF, což 

umožní elektronické volby do senátu PřF. Dále informovala, že zasedání Akade-

mické obce PřF se uskuteční 7.5.2025 (odpoledne).  

- Dr. Machková informovala o závěrečné fázi Pokusného ověřování Systému pod-

pory provázejících učitelů (září–prosinec 2025), ve které dojde k navýšení počtu 

hrazených provázejících učitelů z projektu MŠMT z 20 na 27. K 5letému profesně 

zaměřenému studijnímu programu nové informace prozatím nejsou. 

- Prof. Musílek avizoval vyšší teplotu v některých kancelářích (je nutná kontrola 

funkčnosti již nainstalovaných rolet v atriu). Okomentovali dr. Myslivcová Fučíková 
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a Ing. Jakubík, bude ještě probráno s p. Šrámkem (zejména spuštění chlazení 

trane). 

- Prof. Hubálovský vznesl dotaz na konání VR PřF v průběhu června. Dr. Myslivcová 

Fučíková termín ještě potvrdí.  

 

Úkoly: 

1. Nominovat zástupce PřF pro česko-polskou spolupráci (zaštítěné prof. Felcmanem, 

konference v r. 2028) 

 Kdo:   dr. Kovalíková 

Termín:  ---  

Komu:  dr. Myslivcové Fučíkové 

 

2. Plán osobnostního kariérního rozvoje - tzv. POKR 

  Kdo:   vedoucí kateder 

Termín:  do 31.5.2025  

Komu:  dr. Myslivcové Fučíkové 

 

3. Schůzka s garanty Ph.D. studijních programů  

 Kdo:   doc. Musílek  

Termín:  -- 

Komu:  kolegium děkanky PřF 

 

 

Zapsala: Ing. Monika Polívková                                         RNDr. Alena Myslivcová Fučíková, Ph.D. 

děkanka Přírodovědecké fakulty UHK 

 

 

 

 


